

1. Muallif	<p>Shomurodova Shaxlo Jaxonovna, “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrası professorı</p> <p>Mirsanov G‘aybullo Qulmurodovich, “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrası dotsenti</p> <p>Ismailov Anvar Rustamovich, “Ingliz tili leksikologiyasi va stilistikasi” kafedrası dotsenti</p> <p>Narzikulova Rayhona Axmadovna “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrası katta o‘qıtuvchisi</p> <p>Djurayeva Shahlo G‘ulom qizi, “Ingliz tili tarixi va grammatikasi” kafedrası katta o‘qıtuvchisi</p> <p>Шомуродова Шахло Жахоновна, профессор кафедры “Истории и грамматики английского языка”</p> <p>Мирсанов Гайбулло Кулмуродович, доцент кафедры “Истории и грамматики английского языка”</p> <p>Исмаилов Анвар Рустамович, доцент кафедры “Лексикологии и стилистики английского языка”</p> <p>Нарзикулова Райхона Ахмадовна старший преподаватель кафедры “Истории и грамматики английского языка”</p> <p>Джураева Шахло Гулом кизи старший преподаватель кафедры “Истории и грамматики английского языка”</p> <p>Shomurodova Shahlo Jahonovna, professor of the department of “History and grammar of the English language”</p> <p>Mirsanov Gaybullo Kulmurodovich associate professor of the department of “History and grammar of the English language”</p> <p>Ismailov Anvar Rustamovich, associate professor of the department of “Lexicology and stylistics of the English language”</p> <p>Narzikulova Rayhona Axmadovna, senior teacher of the department of “History and grammar of the English language”</p> <p>Djurayeva Shahlo Gulom kizi, senior teacher of the department of “History and grammar of the English language”</p>
2. O‘quv adabiyoti nomi:	O‘zbekiston tarixiy obidalari: O‘zbekiston asrlar chorrahasida / Исторические памятники Узбекистана: Узбекистан на перекрёстке веков / Historical monuments of Uzbekistan: Uzbekistan is at the crossroads of centuries.
3. O‘quv adabiyoti turi:	Darslik / Учебник / Textbook
4. Annotatsiya	<p>Mazkur darslik oliy o‘quv yurtlarining ingliz tili va turizm sohasiga tegishli yo‘nalishlarida tahsil olayotgan talaba-yoshlar uchun mo‘ljallangan bo‘lib, auditoriya, mustaqil ta‘lim yo‘nalishlari hamda soha qiziquvchilari shug‘ullanishlari uchun foydalanish mumkin.</p> <p>“Historical monuments of Uzbekistan: Uzbekistan is at the crossroad of centuries” darsligi nafaqat bilimlar majmuini ifodalaydi, balki xorijiy til va adabiyot yo‘nalishidagi talabalar uchun ham muhim manba bo‘lib xizmat qiladi. U ko‘p asrlık tarix va madaniyatni, arxitektura durdonalarini va tarixiy artefaktlarni qiziqarli tarzda o‘rganish imkonini beradi. Buning natijasida madaniy merosga chuqur hurmat va uning zamonaviy dunyoda tutgan o‘rnini tushunishni shakllantirishga xizmat qiladi. Darslik 60111800 - Xorijiy til va adabiyoti (ingliz tili) ta‘lim yo‘nalishi talabaları uchun “O‘zbekiston tarixiy obidalari: O‘zbekiston asrlar chorrahasida” fanidan o‘quv adabiyoti sifatida tavsiya etiladi.</p>

<p>Аннотация</p>	<p>Данный учебник предназначен для студентов, обучающихся по направлениям английского языка и туризма в высших учебных заведениях, и может быть использован для аудиторных занятий, самостоятельных занятий, а также для заинтересованных в этой области студентов.</p> <p>Учебник «Исторические памятники Узбекистана: Узбекистан на перекрёстке веков» представляет собой не только совокупность знаний, но и служит важным ресурсом для студентов иностранного языка и литературы. Он позволяет интересно изучить многовековую историю и культуру, архитектурные шедевры и исторические артефакты. В результате это послужит формированию глубокого уважения к культурному наследию и понимания его места в современном мире. Учебник рекомендуется в качестве учебной литературы по предмету "Исторические памятники Узбекистана: Узбекистан на перекрестке веков" для студентов по направлению 60111800 - Иностранный язык и литература (английский язык).</p>
<p>Abstract</p>	<p>This textbook is intended for students of higher educational institutions studying in the fields of English and tourism, and can be used for classroom, independent study, and for those interested in the field.</p> <p>The textbook "Historical Monuments of Uzbekistan: Uzbekistan is at the crossroad of centuries" not only represents a complex of knowledge, but also serves as an important resource for students studying foreign languages and literature. It provides an interesting study of centuries-old history and culture, architectural masterpieces and historical artifacts. As a result, it serves to form a deep respect for cultural heritage and an understanding of its place in the modern world. The textbook is recommended as a textbook for students of the educational direction 60111800 - Foreign Language and Literature (English) on the subject "Historical Monuments of Uzbekistan: Uzbekistan at the Crossroads of Centuries."</p>